

張煊昌博士導修計劃簡介會 Briefing Session of Dr Thomas Cheung Tutorial Scheme 26/10/2010



計劃工作小組召集人余濟美教授介紹計劃內容及安排予各參加者。

Professor Jimmy C M Yu, Convenor of Working Group of the Scheme, introduced the details and arrangement of the Scheme to participants.

聯合書院教職員聯誼會海上一日遊 United College Staff Association - Day Trip on the Sea 30/10/2010



合共四十六位聯合書院教職員及家屬參加聯合書院教職員聯誼會舉辦的海上一日遊活動，並於鴨洲合照。

Forty-six United College staff and their family members joined the Day Trip on the Sea organised by the United College Staff Association and took a group photo at Ap Chau.

聯合書院通識科目 [實踐領導才] 結業禮 Closing Ceremony of United College General Education Course "Leadership in Practice" 4/11/2010

香港童軍總會嘉賓及導師、書院代表及所有學員於頒發證書儀式後合照。第二排左起：通識教育主任余濟美教授、香港童軍總會助理總監（產業）李月芬博士、院長馮國培教授、香港童軍總會總監陳傑柱先生、通識教育副主任張雙慶教授。

Guests and instructors from the Hong Kong Scout Association, representatives of the College, and all students posed a group photo after the certificate presentation ceremony.

Second row, from left: Professor Jimmy C M Yu, Dean of General Education, Dr Agnes Lee, Assistant Projects Commissioner of the Scout Association of Hong Kong, Professor Fung Kwok-pui, College Head, Mr Anthony Chan, Chief Commissioner of the Scout Association of Hong Kong and Professor Chang Song-hing, Associate Dean of General Education.



書院聚會——中國科學院及中國工程院院士講座系列第六講 College Assembly—Lecture Series of Members of Chinese Academy of Sciences and Members of Chinese Academy of Engineering (Lecture 6) 5/11/2010

香港中文大學協理副校長、自動化與計算機輔助工程學講座教授暨中國工程院院士徐揚生教授主講「智能機械人：從空間到千家萬戶」。

Professor Xu Yangsheng, Associate Pro-Vice-Chancellor; Professor of Automation and Computer-Aided Engineering cum Academician, Chinese Academy of Engineering delivered a talk on "Intelligent Robots: from Space to Household".



中大校友到訪聯合書院 University Alumnus Visited United College 29/10/2010

中大校友楊曼久先生伉儷（右二及左三）到訪聯合書院，並與院長馮國培教授（右三）合照留念。楊校友為聯合書院前商學院已故教授楊書家教授之子。



Mr and Mrs Yang Man-chiu (second from right and third from left) visited United College and took a photo with Professor Fung Kwok-pui, College Head (third from right). Mr Yang is the son of the late Dr S C Yang, former professor of the United College Faculty of Business.

聯合校友到訪書院 United Alumni Visited United College 2/11/2010

海外校友從美國及加拿大回港並到訪書院，與書院輔導長王香生教授會面。

左起：李啟宇校友（68/ 社工）、莫麗譙校友（76/ 歷史）、李啟宇校友夫人、書院輔導長王香生教授及周鎮球校友（67/ 物理）伉儷。



Alumni came back to Hong Kong from USA and Canada recently. They paid a visit to United College and met with Professor Stephen H S Wong, Dean of Students.

From left: Mr Paul Lee (68/SWK), Ms Corinna Mok (76/HIS), Mrs Lee, Professor Stephen H S Wong, Dean of Students, Mr Chow Chun-kau (67/PHY) and Mrs Chow.